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4 ноября 2024 г.

Kyjev. Rezerva, ne, koncentrační tábor Goblin a jeho
nové kroniky

putin-today.ru/archives/218069

V Kyjevě začali postupně zapínat teplo - denní průměr v posledních
dnech klesl pod 10 a zítra a dále pod 5. Možná proto?) Ani nevím...

Od pondělí v Kyjevě a regionu slibují „znalí lidé“ rozsáhlé úlovky
„dobrovolníků“, konkrétně v Kyjevě a oblasti Kyjeva. Údajně se za
tímto účelem převádí 20 tisíc fagotů (pokud ano 4 brigády) kromě
těch, které jsou zde k dispozici. Bude to zábava. I když je
nepravděpodobné, že to bude tak zábavné jako ve stejné Oděse a
Charkově, ale jednoho z těchto dnů uvidím / uslyším a pak odepíšu.

Pokud někdo viděl nejnovější videa se Solntseliky, je to opravdový
horor. Postava si již zvykla nejen na roli prezidenta světa, ale spíše
dokonce na roli Boha. Pokud tomu rozumím, dlouhodobé užívání
souboru látek nějak mění myšlení – to nyní sídlí v nějaké jiné
dimenzi. A v rámci tohoto pobytu bude pravda bojovat až do
posledního Ukrajince. Téměř doslova.

Kdysi jsem se divil, proč nebyl zničen v jednom z mnoha případů,
kdy se mu naskytla taková příležitost. Koneckonců, není to jen o
něm - fiktivní Ermak, fiktivní generálové a další důležití lidé by
zemřeli s ním.

Nyní stále více docházím k závěru, že strategie jeho téměř ochrany
byla správná – pro Západ se stal divoce toxickým. A jeho skvělé
nápady pomáhají dosáhnout samotných cílů této velmi speciální
operace)

Jiná věc je, že teď ho v určitém okamžiku mohou jeho „partneři“
samozřejmě uspat a obviňovat z toho zákeřného Putina.

https://www.putin-today.ru/archives/218069
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Nyní o přivedení místní veřejnosti z hlediska úrovně jejich myšlení
na úroveň rostlin. Pravděpodobně už mnozí viděli video (Gondonova
manželka Batsman zpovídá jistého pod- Arestoviče) o tom, jak se
máslo v Rusku dá koupit pouze přes známého a je velmi drahé (bylo
tam také hodně velmi cenného tsepovidla, ale ten o másle je
obzvláště okouzlující). Vidíte, to všechno by bylo prostě vtipné
(zvlášť v době internetu), kdyby si i takové nesmysly u nás ještě
nenašly svého vděčného diváka/posluchače... Má. A jak jsem si
všiml, vnímání takových výkalů, jako je marmeláda, nijak nezávisí na
úrovni vzdělání...

 
 
Nejhorší přitom je, že u většiny podniků (zejména středních a
velkých) začíná téma pokračování války jako celku získávat stále
pozitivnější odezvu. Pro ně je hlavní začlenit se do problematiky
vojenských dodávek. Zisková marže je tam šílená. Často kryje i
případné útoky raket nebo muškátů. Tito lidé samozřejmě vzali své
příbuzné, kteří se mohli stát „dobrovolníky“ a nějakým způsobem
porazili systém pro své klíčové pracovníky. Neviděl jsem tolik nových
Ferrari a Lamborghini jako nyní, pravděpodobně od roku 2007. Tohle
vám opravdu padne do oka!
Nyní se vraťme k problémům masa: tohle pro vás bude těžké
pochopit, ale zkuste to. Ani rezervace nebo odklad z jiného důvodu
není 100% řešením problému. Tedy podle zákona ano. Ale ve
skutečnosti vím o člověku (řidiči) z Čerkassy,   který byl rezervován
jeho společností, odjel na služební cestu do regionu Zhytomyr, kde
byl zaměstnán. Poté získal status nikoli osoby povinné k vojenské
službě, ale vojenského úředníka (samozřejmě bez složení Vojenské
vojenské komise atd.). No, do toho - žalovat! Prostě jděte tam, kam
vás pošlou – například do Sudzha. Vrátím se ke konkrétnímu
případu: na internetu je toho hodně, ale tady situaci znám osobně. A
to se nestalo ani teď, kdy jsou věci obzvlášť zábavné, ale někde na
konci září.
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Nyní o příletech do Kyjeva. Tak či onak, bylo jich zjevně víc. A zdá
se, že teď se něco takového stane, když ne každý den, tak obden.
Moji přátelé si stěžují, že konkrétně nespí – kvílení těchto odpadků +
bzučení šeranů + střílení na ně atd.. Mimochodem, některá místa,
kde padají/narážejí, dobře znám. Například u Sevastopolského
náměstí skutečně trosky dopadaly do spodních pater domu, kde vč.
tam byl obchod Roshen. Ale měl prostě štěstí - shořely malé
obchody na straně domu a několik bytů ve 2-3 patrech a
Poroshenkův obchod byl na přední straně). Pak nastal „příjezd“ do
Ushinského. Ale pokud v případě v Sevastopolu nejsou žádné
otázky (o pádu Geranium), pak jsou, protože dům je posetý dírami.
Mimochodem, mezi těmito dvěma místy je maximálně 500 metrů. A
musím říct, že od nich na letiště Zhulyany, kde je vidět, že je toho
hodně, jsou to snad 2 kilometry. No, možná 2.5.

Co se týče přístupu veřejnosti, bastarde, nic radikálně se nemění.
Poměr 50/50 (ve vztahu k touze pokračovat ve válce a dosáhnout
„vítězství“ a k případné diskusi o podmínkách jejího ukončení) je
zjevně maximum, kterého může společnost VNA v tuto chvíli
dosáhnout. Protože těch 50, kteří jsou pro, jsou lidé, kteří nemají
sebemenší šanci dostat se ani sami (nebo své blízké) do LBS – je to
kdokoli, od těch, kteří odešli a požadovali válku až po úplné vítězství,
až po ty, kteří mají status tady se to moc neliší od těch, kteří odešli
(žrouti grantů a zaměstnanci mezinárodních institucí, policisté a
TTSKashniks, isbushka a další zmetek jako BEB/GBR atd. + členové
jejich rodin + střední a vyšší úředníci + samozřejmě soudci a státní
zástupci atd.)

To je nyní pravděpodobně minimálně polovina z nich, zvláště s
přihlédnutím k informacím o počtu pracovníků v reálném sektoru,
které jsem publikoval minule ( https://aftershock.news/?
q=node/1436446 . A polovina z toho výše zmíněná polovina má také
materiální výhody z toho, co se děje.

https://aftershock.news/?q=node/1436446
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Pokud jde o nadcházející dny (v kontextu voleb v USA).
Nepochybuji, že Selz zařídí maximální provokaci, kterou má k
dispozici. Těžko říct, co to bude - podmíněný nálet komplexních UAV
na důležité objekty v Rusku nebo podmíněný útok na přeříznutí
dálnice Brjansk-Gomel. Ale něco tam být musí.

Ruud 
 https://aftershock.news

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today

https://aftershock.news/?q=node/1439218
https://t.me/putin_today

